

ONE-STOP FLEXO SHOPPING

SOLUTIONS FOR THE CANADIAN PACKAGING INDUSTRY

For over 60 years, Williamson Printing Materials has been the trusted industry leader, providing a single source for best-in-class products, services and support to the Canadian Packaging industry.

As the industry's only 100% Canadian owned, managed and staffed company dedicated to Flexo, we have Canada's largest and most recognized national team of technical Flexo experts in Sales, Service & Support. We are close, available and dedicated to help improve your efficiency, performance and competitiveness.

We're not just your supplier.

We're your neighbours 🇨🇦

Established, Trusted, Local

Williamson
PRINTING MATERIALS LIMITED
INNOVATION · QUALITY · SERVICE



Flexo and Digital Printing solutions for the Canadian Packaging Industry.

www.williamson.ca

1-800-263-0236

 [WilliamsonCA](https://www.facebook.com/WilliamsonCA)

 [@WilliamsonCA](https://twitter.com/WilliamsonCA)

UN GUICHET FLEXO UNIQUE

SOLUTIONS POUR L'INDUSTRIE CANADIENNE DE L'EMBALLAGE

Depuis plus de 60 ans, Williamson Matériel d'Imprimerie a été le chef de fil de confiance dans l'industrie, fournissant une source unique pour les meilleurs produits, services et soutien pour l'industrie canadienne de l'emballage.

Étant la seule compagnie 100% Canadienne, gérée et pourvue d'un personnel dédié à la flexographie, nous avons la plus grande équipe nationale d'experts Flexo en ventes, service et support reconnue au Canada. Nous sommes prêts, disponibles et consacrés à vous aider à améliorer votre efficacité, performance et compétitivité.

Nous ne sommes pas seulement votre fournisseur.

Nous sommes votre voisin 🇨🇦

Établi, Fiable, Local



Williamson
MATÉRIEL D'IMPRIMERIE LTÉE
INNOVATION · QUALITÉ · SERVICE



Solutions Flexo et Numériques pour l'industrie Canadienne de l'emballage

www.williamson.ca

| 1-800-263-0236



| WilliamsonCA



| @WilliamsonCA